
Referat af ordinær generalforsamling, i Lergravsvejens Grundejerforening, 

 tirsdag den 12 marts 2019 (Version 1) 

Følgende parceller var fremmødt:  22, 61, 62, 41, 49, 64, 86, 35, 43, 52, 66, 25, 63, 56, 50, 58, 69, 70, 67, total 19 

1. Valg af dirigent:  

 Thomas Nr.58, blev valgt. 

 

2. Bestyrelsens beretning: 

Kontonummer for kontingent indbetaling pr. den 1.maj:  9040-4582769538 

Godt år, med en god fælles arbejdsdag.  

Vejtræer er plantet med kommunal garanti og der er planlagt fornyelse af de sidste dårlige træer.   

Kim som slår græsset, er også koblet på snerydning nu. 

Hajtænder er etableret på vejen, med god virkning.  

Regning for tømning at regnvandsbrønde. 

Fejning langs kantstene blev debatteret.  

Der opfordres til udnyttelse af den garanti der normalt er på asfalt arbejde, 1 og 5år. 

Ved Nr.22 og 24 er nedkørsel til vej for stejl. 

Vi skal huske at indkalde rettidigt til generalforsamlingen. 

 

3. Aflæggelse af regnskab:  

Regnskab godkendt. 

 

4. Rettidige indkomne forslag:  

A. Vedr. 500 kr. for arbejdsdag. Forslaget blev ikke stemt igennem. (For 4, imod 13, undlod 2)  

B. Vedr. kontingent. Forslaget afgøres under budget. 

C. Vedr. vejtræer. Forslaget afgøres under budget. 

D. Vedr. afholdelse af fælles arbejdsdag. (For 19, imod 0, undlod 0) 

 

5. Fremlæggelse af budget:  

Budget godkendt.  

Der blev stemt om kontingentet kunne fastholdes på de 3000 bestyrelsen anbefaler. (15 for, 3 imod, 1 undlod) 

Kontingentet fastholdes på 3000 for 2019, hvor vejlånet skal udbetales. 

 

6. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer:  

 Lasse nr.70 og Thomas nr.58 forsætter. 

 

7. Kasserer valg:  

§12 i vedtægter omformuleres af bestyrelsen 

 

8. Valg af en revisor:  

Annemarie nr.62 forsætter. 

 

9. Valg af 2 bestyrelses suppleanter: 

Ingen valgt. Vi klarer problemet hvis det opstår. 

 

10. Valg revisor suppleant:  

Inge nr.43 modtager valg. 

 

11. Eventuelt:  

1. Der gøres opmærksom på at der er en gruppe på Facebook, for os på Lergravsvej. 

2. Forslag fra 2018 vedrørende der skal udsendes en skrivelse til alle, vedr. parkerings regler og gadefejning mm. er ikke 

udført. 

3. Der blev hørt om nye tilflyttere bliver budt velkommen på vejen. Svaret er nej, og de nye der var med, blev hørt vedr. 

ejendomsmægler mm. 

  Referent Lasse Weinreich 

  20190315 


